
اخبارخبر كوتاه
اندازه 3 هزار سال فحش خوردیم؛

فریادشیران: مظاهری دنبال پول بود نه استقلال

با گابریله پین آشنا شوید؛

روشنفکری که می خواهد استقلال را نجات دهد

روز  استقلال  فوتبال  تیم  که  شرایطی  در 
هشتم  یک  مرحله  دیدار  برگزاری  برای  یکشنبه 
شده  امارات  عازم  آسیا  قهرمانان  لیگ  نهایی 
را  سختی  روزهای  باشگاه  این  مدیران  است، 
نظیر  باشگاه  پیرامون  حواشی  و  می کنند  تجربه 
فرشید  زدن  پس  و  مظاهری  رشید  قرارداد  فسخ 
اسماعیلی توسط ملکیان سبب شده تا هواداران بار 
دیگر امروز مقابل وزارت ورزش و ساختمان باشگاه 

استقلال تجمع کنند.
معاون  فریادشیران  ناصر  رابطه  همین  در 
از  انتقاد شدید  باشگاه در گفتگویی ضمن  اجرایی 
رفتار رشید مظاهری، در مورد هجمه هایی که علیه 
هوادارای  صفحات  برخی  سوی  از  باشگاه  مدیران 

وجود دارد، توضیح داده است.
می خواهیم ریشه بازیکن سالاری کنده شود

باشگاه استقلال و مدیریتی که در حال انجام 
را  سالاری  بازیکن  ریشه  تا  است  درصدد  است، 
استقلال  باشگاه  اینجا  شود.  کنده  همیشه  برای 
داشته  بزرگی  مربیان  و  بازیکنان  همیشه  و  است 
است و همیشه هم آنها تابع  باشگاه بوده اند. آقای 
و  حجازی  آقای  نظیر  بزرگانی  از  مظاهری  رشید 
پورحیدری، حسن روشن، نعلچگر، منصور رشیدی 
و خود  بابازاده  آقای  نیست. حتی  بزرگتر  که   ... و 

حسینی که سابقه زیادی دارد.
آقای مظاهری شما فقط به دنبال پول بودید

و  چیست  دنبال  مظاهری  رشید  نمی دانم 
کسی  کند.  می  نمایی  مظلوم  و  فریبی  عوام  چرا 
یک  باید  پوشد  می  را  نجاری  ناصر  پیراهن  که 
ذره منش ایشان را یاد بگیرد. آقای مظاهری چرا 
باشگاه را مقابل هوادران قرار می دهید؟ همین کار 
و  قرارداد خوب هستید  کردید.  هم  تراکتور  در  را 
پول خوب هم گرفتید. چرا عوام فریبی می کنید. 
شما بیشتر از همه پول گرفته اید. از تمام بازیکنان 
استقلال بیشتر پول گرفته و اسنادش هم موجود 
است. پیراهنی که شما می پوشید فقط عوام فریبی 
بود. فقط سعی داشتید احساسات هوادارن را برای 
دوست  شما  نه؛  مظاهری  آقای  بخواهید.  خودتان 
پول  دنبال  به  فقط  و  باشید  استقلال  در  نداشتید 

بودید.
از جلسات با بازیکنان غیرحرفه ای فیلم داریم

با  ای  جلسه  در  وکیلش  با  ایشان  هم  بعد 
آقای یونسی معاون حقوقی باشگاه و رئیس کمیته 
انضباطی شرکت کرده اند. در جلسه از وکیل ایشان 
مدرک  اصلا  که  شده  خواسته  اینجنتی  مدرک 
نداشته اند. حالا دوستشان را به عنوان مدیر برنامه 
هایشان آورده اند. او اصلا نمی داند فوتبال چیست. 
صحبت  یونسی  آقای  با  من  نرفته.  ورزشگاه  اصلا 
کردم به ایشان می گویند شما مدرک ایجنتی تان را 
بیاورید. می گویند توی ماشین است. آقای یونسی 
از  را  ایشان  ندارد،  مدرکی  که  وقتی می فهمد  هم 
وجود  مدرک  اینکه  برای  کند.  می  بیرون  باشگاه 

داشته باشد، حتی از صحبت ها فیلم برداری شده 
است. از تمام جلسات با بازیکنانی که رفتار حرفه 
ای نداشتند، فیلم برداری شده تا در وقت مقتضی 

استفاده شود.
مظاهری عوام فریبی را از کجاد یادگرفته؟

)رشید  ایشان  است.  افتاده  اتفاقی  چه  الان 
مظاهری( از همه بازیکنان بیشتر پول گرفته است. 
این هنجار شکنی و عوام فریبی را از کجا یاد گرفته 
است؟ یک فوتبالیست حرفه ای آیا اینطور فکر می 
کند؟  اینطور مظلوم نمایی می کند؟ تا باشگاهی 
که مردمی کار می کند و سعی دارد بودجه را پایین 
می  ای  حرفه  پول  ایشان  بکشد.  چالش  به  بیاورد 

خواهد ولی رفتار حرفه ای ندارد.
مگر باشگاه استقلال پارک است آقای مظاهری؟

موضوع بعدی اینکه کسی که می خواهد سر 
می برد؟  تمرین  به  را  پسرش  سه  آیا  برود  تمرین 
مظاهری؟!  آقای  است  پارک  استقلال  باشگاه  مگر 
ای  حرفه  ایشان  افتد.  می  اتفاق  این  دنیا  کجای 
است؟ ایشان مبتدی هم نیست و فقط لباس حرفه 
ای می پوشد و پول حرفه ای می گیرد. این پیراهن 
جایگاهی  در  شما  اند.  پوشیده  زیادی  بزرگان  را 

نیستید که باشگاه استقلال را زیر سوال ببرید.
مگر مظاهری نگفت با مددی پشت یک میز 

نمی نشینم؟
سوال- رشید مظاهری در مصاحبه  هایش اعلام 
فراخوانده  انضباطی  به کمیته  دلیل  بی  کرده  که 
شده است؟ دلیل حضور ایشان در کمیته انضباطی 

باشگاه چیست؟
فریادشیران- حرکات و رفتار آقای مظاهری 
بچه گانه بود و مظلوم نمایی می کند. ایشان اس 
توهین کرده  و  باشگاه  به مدیرعامل  داده  ام اس 
با  میز  یک  پشت  نمی گفت،  ایشان  مگر  است. 
آقای مددی نمی نشینم. پس چرا آمد و نشست؟ 
گفت  هم  بعد  نشست.  و  آمد  مالی  نیاز  خاطر  به 
زنگ می زنم و مدیرعامل جواب نمی دهد. مگر 

مدیرعامل بیکار است که جواب تو را بدهد. مگر 
مگر  ندارد.   ... و  معاون  مربی،  سرپرست،  باشگاه 
بدهد.  را  تو  جواب  که  است  موظف  مدیرعامل 
رفتار  ادعای  که  نیستی  هم  ملی  بازیکن  الان  تو 
حرفه ای داری. کسی که حرفه ای است سه بچه 

را سر تمرین نمی برد. من متاسفم برای ایشان.
مدیریت، مدیریت خوبی است

این آقای وکیل هم عشق شهرت دارد و باشگاه  
با  باشگاه  کرد.  خواهد  شکایت  ایشان  از  استقلال 
منافع  دنبال  فقط  که  کسانی  و  سالاری  بازیکن 
خودشان هستند و عوام فریبی می کنند، برخورد 
هواداران  است.  مدیریت خوبی  مدیریت،  می کند. 
برآورده  مجیدی  آقای  های  خواسته  باشند.  صبور 
اعزام  قبل  روز  تیم هشت  حالا  همین  است.  شده 

شده است و در بهترین هتل اقامت دارند.
بود و حتی  اتفاق بسیار خوبی  قایدی  فروش 
اگر در مورد استراماچونی محکوم هم بشویم، کل 
اشتباهات  روی  کنیم.  پرداخت  توانیم  می  را  پول 
تاوان  مدیره  هیئت  و  مددی  باید  قبلی  مدیریت 
طوری  را  سابقه  سال   45 با  مددی  آقای  بدهند. 
است!  کرده  جنایتی  چه  انگار  که  کنند  می  رفتار 
الان شماره تلفن من را و آقای مددی و ملیکان را 
اند. من می دانم چه کسی داده  به کانال ها داده 
است. کسانی که قبلا  با هم دشمن بوده اند، الان 
علیه ما با هم ائتلاف کرده اند و جلسه می گذارند 
استقلالی  شما  بکشید.  خجالت  باشگاه.  علیه  بر 
نیستید. تجمعات توسط شما انجام می شود. پیج 
تماس  اند.  شده  باشگاه  آفت های  هوادرای  های 
می گیرند و تا جواب می دهیم، فحش ناموس می 
دهند. این هواداری که فحش می دهد، استقلالی 
نکرده؟  که  کرده  می  چیکار  باید  مدیریت  نیست. 
قرارداد نجومی بسته نشده. بهترین قراردادها بسته 
و بازیکنان براساس عملکردشان پول می گیرند و 

همه هم راضی بودند.
پادوی برج ساز شده حاشیه ساز استقلال

در این شرایط کرونایی یکی به من زنگ زده و 
می گوید شنیده ام با آقای مددی در اوین هستید. 
جا  متر   2 در  آخر  است.  خطرناک  شایعات  این 
نقش  که  کسانی  شناسیم  می  ما  خوابید.  خواهیم 
آفرینی می کنند. پادوی برجساز شده نقش آفرین و 
حاشیه ساز. این ها آدم هایی دلال هستند. به یک 
بازیکن جوان ما گفته اند، چرا به استقلال رفته ای. 

این ها استقلالی ها هستند یا دلال؟!
در قراردادهای ما آپشنی وجود ندارد

در قراردادهای ما آپشنی وجود ندارد. بازیکن 
مبلغ ثابتی را قرارداد  می بندد. با حضورش در هر 
دفاع  ام  وظیفه  دفاعم  من  گیرد.  می  پول  مسابقه 
وینگر  بزنم.  گل  باید  هستم  مهاجم  است.  کردن 
آقای  گری  ناشی  روی  کنم.  دریبل  باید  هستم 
حالا  اند.  کشانده  ویرانه  به  را  باشگاه  سعادتمند 
کسی که حرفه ای کار می کند، هر روز تشویق به 
تجمع می شود. کسی که سالم کار می کند، تاوان 
می دهد و ما هم داریم تاوان می دهیم. به زودی 
می  شایعه  و  کنند  می  تشویق  که  کسانی  اسامی 
سازند، اسمشان را یکی یکی می گویم. پیج های 
شوند.  می  مالی  شارژ  آقایان  این  توسط  هواداری 
دادند. در گروه   ناموس  تا سه صبح فحش  دیشب 
های مختلف واتس اپی ما را عضو کره اند و به ما 
اند؟ ما  ناموس می دهند. این ها استقلالی  فحش 

کارهای اساسی انجام می دهیم.
اسم می آورم که چه کسانی با استقلال 

زندگی خوب ساختند
را جذب کرده  کارگزار  ترین  بزرگ  های وب 
استقلال  موفقیت  برای  تلاش  حال  در  همه  ایم. 
و  را تحمل نمی کنیم  اندازی  هستیم، ولی سنگ 
همه را افشا می کنم. اسم می آورم که چه کسانی 
زندگی های خوبی از کنار استقلال ساخته اند و ول 

هم نمی کنند.
اندازه 3 هزار سال فحش خوردیم

تجمات  همین  خاطر  به  مددی  آقای  و  من 
جلوی  از  شویم.  رد  باشگاه  مقابل  از  نمی توانیم 
اینقدر عکس و فیلم لایو گرفته می شود  باشگاه  
که خبرنگار اصلا گمشده است. ساختمان باشگاه 
باید امنیت داشته باشد. کجای دنیا اینطور مقابل 
پیش  شود.  می  فحاشی  شب  تا  صبح  از  باشگاه 
من هوادار 50 ساله از جنوب آمده به باشگاه هم 
بردمش و تمام جام ها را هم به او نشان دادم و 
اشکش درآمد. این هوادار است و نه آن کسی که 
ناموسی  فحش  ساله   12 دختر  دهد.  می  فحش 
می دهد. اندازه  3 هزار سال فحش می خوریم. 

گناه  ما چیست؟
اسماعیلی دیگر در باشگاه جایگاهی ندارد مگر ...

باشگاه  این  در  دیگر  اسماعیلی  فرشید  آقای 
سعادتمند  آقای  امثال  اینکه  مگر  ندارد.  جایگاهی 
را  سعادتمند  آقای  جنایات  همه  برگردند.  دوباره 
فراموش کرده اند ولی ایشان به باشگاه ظلم کردند.

آریا فاطمی مقدم؛ از چند ماه قبل بود که فرهاد مجیدی، سرمربی 
جوان استقلال اعلام کرد برای همکاری با گابریله پین، دستیار سابق 
در  است.  رسیده  توافق  به  او  با  ساکی  آریگو  البته  و  پراندلی  چزاره 
امارات  در  و  دیشب  پین  گابریله  فراوان،  شایعات  علیرغم  و  نهایت 
به اردوی آبی پوشان اضافه شد. در ادامه زندگی این بازیکن- مربی 
ایتالیایی و به خصوص فصل درخشان او در یوونتوس را مرور خواهیم 
کرد؛ مردی که زیر نظر سرمربیان شهیری چون جیووانی تراپاتونی، 

آریگو ساکی و جوزپه پراندلی الفبای مربیگری را آموخته است.
گابریله پین در مورد دوران کودکی خود می گوید: “زندگی آرام 
و مسالمت آمیزی داشتیم. اگرچه در آن مقطع ایتالیا کشور مرفه و 
فوق العاده ای برای زندگی نبود، اما والدین من روزهای دشوار جنگ 
اجازه دهند آن  و نمی خواستند  بودند  را پشت سر گذاشته  جهانی 
 30 سن  در  پدرم  شود.  تکرار  نیز  فرزندان شان  برای  تلخ  سرنوشت 
تا پایان  سالگی و هنگام کار در ساختمان دچار حادثه تلخی شد و 
عمر هنگام راه رفتن مشکل داشت. آنها هزینه ساختن زندگی فرزندان 

خود را با سلامتی خود دادند.”
گابریله پین در خانواده ای رشد کرد که پدر و مادر هر دو کارگر 
 21 متولد  او  نساجی.  در  دیگری  و  ابریشم  کارخانه  در  یکی  بودند؛ 
ابتدا  از همان  و  بود  ترویزو  استان  تو در  ونه  وتریو  ژانویه 1962 در 

علاقه شدید خود به فوتبال را نشان داد.
گابریله پین در مورد ورود خود به عرصه فوتبال در سن نوجوانی 
گفت: “گاهی اوقات مسیر یک بازیکن با رقم خوردن اتفاقاتی تصادفی 
تعیین می شود. در این ورزش اغلب تشویق شدن از سوی دیگران و 
کشف زودهنگام نقش مهمی را ایفا می کند. اگرچه نوجوان بودم، اما 
مشخص بود که از کیفیت لازم برای درخشش در سطح اول فوتبال 
برخوردارم. بپه زنت، استاد ایتالیایی و مربی من در دوران کودکی، از 
فردی شناخته  ما  محلی  باشگاه  در  و  یوونتوس  طرفداران سرسخت 
برای  باعث شد من روزی  بود که  بپه زنت  این  نهایت  بود. در  شده 

یوونتوس بازی کنم.”
نسل  آن  های  ستاره  میان  در  غیرعادی  بازیکنی  پین  گابریله 
یوونتوس محسوب می شد. رفتاری جدی و مودبانه داشته و خیلی 
نبود.  تیمی های خود  دیگر هم  تفریحات  و  اهل شوخی های عرف 
معمولا در سفرهای طولانی شاهد آن بودیم که گابریله پین زمان خود 
را با مطالعه و خواندن یک کتاب خوب سپری می کرد. گابریله پین در 
گذشته در این رابطه گفته بود: “متاسفانه کلیشه ای احمقانه در مورد 
بازیکنان فوتبال در اذهان عمومی ایجاد شده است و بازیکنان فعلی 
به نظر من متفاوت هستند. من همیشه خواندن کتاب را به ورق بازی 

کردن و قمار ترجیح می دهم.”
گابریله در سن 13 سالگی راهی ویارار پروسا شده و در طبقه 

اتاق زیر شیروانی کمپ قدیمی باشگاه یوونتوس مستقر شد.  آخر و 
آنجا شرایط اصلا برای گابریله پین راحت سپری نشد و او مجبور بود 
بازیکن نوجوان و هم سن و سال خود روزگارش را سر کند.  با 30 
گابریله به تازگی مادرش ماریا را از دست داده و پدر او علاقه نداشت 
اشتیاق شدید  اما  از خانواده جدا شود،  نیز  فرزندش  این شرایط  در 
گابریله باعث شد در نهایت او پله های ترقی را در جمع ستاره های 
جوان بیانکونری طی کرده و خیلی زود به یکی از بازیکنان تیم اصلی 

یوونتوس تبدیل شود.
بازی خود  اولین  و در سال 1979  گابریله در سن 19 سالگی 
برای تیم اصلی یوونتوس را در بین بزرگانی چون دینو زوف، آنتونی 
نقطه عطف  اما  داد.  انجام   ..... و  بتگا  روبرتو  تاردلی،  مارکو  کابرینی، 
زندگی گابریله پین همانجا رقم خورد. چزاره پراندلی نیز عضو آن تیم 
بیانکونری بود و دوستی گابریله و چزاره از همان اردوی یوونتوس آغاز 

شده و چهار دهه و تا امروز ادامه یافت.
البته در میان آن همه ستاره باتجربه، عجیب نبود که یک بازیکن 
18 ساله فرصت چندانی برای درخشش نداشته باشد. گابریله پین در 
را در آخرین  بازی خود  اولین  و  بوده  نشین  نیمکت  طول آن فصل 
روز مسابقات فصل سری آ 1979-1980 انجام داد و تنها در جریان 
سال  در  رفت.  میدان  به  فیورنتینا  مقابل  بیانکونری   3-0 پیروزی 
گمنامی  های  تیم  در  بیشتر  تجربه  برای کسب  پین  گابریله   1981
چون سانرمس و فورلی بازی کرده و در سال 1983 و در 21 سالگی 

راهی پارما شد.
در همان سالها بود که تحول بزرگ دیگری در زندگی گابریله 
پین رقم خورده و او با آریگو ساکی آشنا شد. سرمربی شهیر ایتالیایی 
که در آن مقطع هدایت تیم جوانان فیورنتینا را به عهده داشت، بعدها 
نقش مهمی در ساخته شدن اندیشه های گابریله پین ایفا کرد و او 

حتی تجربه دستیاری آریگو ساکی را نیز پیدا کرد.
اما درخشش در پارما باعث بازگشت گابریله پین به عنوان یک 
رقم  و   1985 سال  در  یوونتوس  به  نگهدار  توپ  و  باتجربه  هافبک 
خوردن بهترین فصل دوران ورزشی او شد. گابریله زیر نظر تراپاتونی 
ایتالیا  لیگ  در  بیانکونری  قهرمانی  در  و  رسیده  فوتبال خود  اوج  به 

نقش آفرینی کرد.
یوونتوس در آن فصل در سری آ عملکرد فوق العاده ای داشته 
و در هشت هفته ابتدایی به پیروزی دست یافت. در نهایت بیانکونری 
با هدایت تراپاتوتی در آن فصل به عنوان قهرمانی دست یافت و این 
“یوونتوس  گفت:  پین  گابریله  وصف  در  ایتالیایی  پرافتخار  سرمربی 
عنوان  به کسب  موفق  ترکیب خود  در  بازیکن  این  به خاطر حضور 
قهرمانی شد. او بازی تکنیکی را آموخته و شور و اشتیاق را به ترکیب 

تیم منتقل کرد.”

خود گابریله پین در مورد آن فصل طلایی می گوید: “تصور می 
آنها دوباره  اما  نیست،  یوونتوس  به  بازگشت من  به  قرار  کردم دیگر 
شدم،  اضافه  بیانکونری  اردوی  به  وقتی  کردند.  اقدام  خریدم  برای 
شرایط تیم تغییر کرده بود و چهره های جدیدی به رختکن اضافه 
شده بودند. اما این حضور تراپاتونی بود که قهرمانی ما را تضمین کرد. 
با جوانان کار  او هر روز یک ساعت بیشتر در زمین تمرین مانده و 
می کرد. من حافظه فوق العاده ای دارم و آن جا بود که یاد گرفتم 
کسب پیروزی آسان نیست، حتی اگر ستاره های بزرگی در تیم خود 

داشته باشید.”
یوونتوس  از  دو  پین هر  گابریله  و  تراپاتوتی  آن فصل  پایان  در 
جدا شدند. گابریله در ادامه شش سال برای لاتزیو و البته چهار سال 
به عنوان کاپیتان در این تیم بازی کرده و روزهای درخشانی را در 
پایتخت سپری کرد. در سال 1992 بود که گابریله پین دوباره به پارما 
بازگشته و افتخارات بزرگی چون قهرمانی در جام برندگان، جام یوفا 

و سوپر جام اروپا را در پست بازی ساز کسب کرد.
پارما در آن فصول یکی از قدرت های مهم فوتبال ایتالیا بود، نه 
این تیم نگون بخت فعلی و گابریله پین هر چه گذشت، افتخارات مهم 

تری در دوران حضور خود در مستطیل سبز کسب کرد.
شده  باعث  پراندلی  چزاره  و  ساکی  آریگو  نظر  زیر  کردن  کار 
گابریله پین آموخته های ارزشمندی از نظر تئوریک در چنته داشته 
باشد. پیش از ایتالیای روبرتو مانچینی، تیم پراندلی در 15 سال اخیر 
پراندلی نقش  نظر  زیر  پین  گابریله  و  بود  ادوار  این  ایتالیای  بهترین 

مهمی در احیای آتزوری بعد از فاجعه جام جهانی 2010 ایفا کرد.
گابریله پین در مورد حضور در دنیای مربیگری می گوید: “مربی 
شدن نتیجه منطقی زندگی من به عنوان هافبک و البته یک روشنفکر 
کسب  اصلی  کلید  کردن  تلاش  که  نکنید  فراموش  هیچگاه  است. 
موفقیت است. من اولین درآمد خود را بعد از سال ها تلاش کسب 

کرده و به خوبی ارزش آن را درک کردم.”

الهامی: ما نساجی قائمشهر هستیم نه 
نساجی تهران

تیم  و  نساجی  بین  تدارکاتی  دیدار  از  بعد 
منتخب اردبیل که با پیروزی 6-0 نساجی همراه 
کانال  با  گفتگو  در  نساجی  تیم  سرمربی  بود، 
رسمی باشگاه در خصوص این بازی و هم چنین 
اردوی تدارکاتی تیم در سرعین گفت: برای شروع 
اردوی خوبی را در شهر سرعین دنبال می کنیم. 
خوشبختانه بازیکنی از جمع ما مصدوم نشده است 
و این نقطه قوت اردو به حساب می آید. دو سه 
بازیکنی که از تیم امید به ما اضافه شدند خیلی 
خوب کار کردند و من آینده روشنی را برای آنها 
متصور هستم. حتی می توانند به تیم ملی راه پیدا 
کنند. هر چند الان خام هستند. چند بازیکن دیگر 
امید هم مد نظر ما هستند که در آینده به اردوی 
تیم ملحق شدند. خوشبختانه نفرات جدیدی که 
– رضا  به جمع ما اضافه شدند؛ علیرضا حقیقی 
جعفری – امیر حسین باقرپور و عرفان گل محمدی 
نمایش خوبی در تمرینات داشتند. فصل سختی را 
پیش رو داریم. به نظر من در لیگ برتر و فصل 
توانند کار را برای هم  پیش رو همه تیم ها می 
سخت کنند. اما من قول می دهم با تلاشی که کادر 
فنی در تمرینات از خود بروز می دهد و هم چنین 
تلاش اعضای تیم در نیم فصل دوم با آرامش بازی 
خواهیم کرد و دیگر دغدغه سقوط نخواهیم داشت.
ساکت الهامی پیرامون بازیکنانی که قرار است 
در آینده به اردوی تیم نساجی اضافه شوند؛ گفت: 
ما بیشتر بازیکنان فصل گذشته را حفظ کردیم که 
این خود کار بزرگی در نقل و انتقالات است. واقعیت 
این است که من قصد خرید بیشتری داشتم اما 
وقتی کیفیت جوان ها را در ترکیب تیم دیدم به 
آینده امیدوار شدم و شاید خریدها در همین جا 
البته کریم اسلامی هم به جمع ما  متوقف شود. 
اضافه خواهد شد. و یک بازیکن بزرگ هم مد نظر 
داریم که اگر شرایط مهیا شود به جمع ما اضافه 
خواهم شد. اما اجازه بدهید اکنون اسمی از او نبرم.
سرمربی تیم نساجی یکی از مهترین دغدغه 
شهید  استادیوم  در  نساجی  تیم  بازی  را  هایش 
وطنی قائمشهر بر شمرد و گفت: باشگاه نساجی 
هم در جریان است؛ من در پایان فصل پیشنهادات 
خوبی و با ارقام خوبی دریافت کردم اما یکی از دلایل 
اصلی حضور در نساجی هواداران این تیم بودند. ما 
نساجی قا ئمشهر هستیم نه نساجی تهران. نساجی 
اکنون مانند خانواده ای است که بچه اش به خارج 
از کشور سفر کرده و این در گذر زمان موجب ایجاد 
فاصله عاطفی میان فرزند و خانواده اش می شود. ما 
هم باید در قا ئمشهر بازی کنیم و هم تمرین. من 
دوست دارم هواداران تیم در کنار ما باشند. حتی 
سر تمرینات تیم بیایند و از نزدیک ببینید که تیم 

در تلاش برای خوشحال کردن آنهاست.
خیابان  به  وقتی  بازیکنم  دارم  دوست  من 
می رود با تماشاگر روبرو شود و حس مسئولیت 
پذیری و تلاش برای خوشحال کردن تماشاگر در 
وجود او نهادینه شود. امیدوارم کسی از دست من 
ناراحت نشود و اصلا منظورم به حسن رنگرز مدیر 
کل ورزش و جوانان استان نیست. او یک ورزشکار 
قهرمان است و بدون شک شرایط ما را درک می 
قا  شهر  در  کوتاهی  سری  یک  نظرم  به  اما  کند 
ئمشهر صورت گرفته است. همان بودجه ای که در 
رفسنجان برای تعویض چمن مصنوعی این شهر در 
نظر گرفته شده است  در مازندران برای تعویض 
چمن مصنوعی استادیوم شهید وطنی تعیین شده 
است اما در رفسنجان و طی مدت بیست روز رول 
چمن ها فرش شده است اما در قا ئمشهر کارها 
5 درصد پیش رفته است! خواهش من از مدیران 
شهری و استانی این است اختلافات سیاسی را کنار 
بگذارند و هر که کاری از دستشان بر می آید برای 
این تیم و این شهر انجام دهند. شهردار اگر می 

تواند کمک کند جلو بیاید.
در اروپا بیشتر استادیوم ها در اختیار شهرداری 
است و به تیم ها خدمات می دهد. حدادیان مالک 
باشگاه نساجی در قبال هزینه هایی که برای تیم 
می کند تا اکنون یک ریال کمک نگرفته است و 
تنها خواسته ما از مدیران شهری و استانی تنها یک 
زمین برای مسابقه و تمرین است. آیا این انتظار 
نمی  کشور  استان  سرسبزترین  آیا  است؟  زیادی 
تواند یک زمین در اختیار ما بگذارد؟ در ایام محرم 
این قضیه  آنهایی که در  و  بریم  و صفر بسر می 
مسئول هستند را قسم می دهم که هر چه سریعتر 
به وظیفه خود در تغییر چمن مصنوعی استادیوم 
شهید وطنی عمل کنند. در نهایت امیدوارم چمن 
در  ما  نخست  بازی  برای  وطنی  شهید  استادیوم 
فصل جدید آماده شود و با واکسینه شدن مردم 
تماشاگران خونگرم و مهربان نساجی را در کنار خود 
ببینیم. دلم برای آنها تنگ شده است و اصلا دوست 

ندارم نساجی را از طبقه ششم تماشا کنند.

ابرهای تیره از آسمان آبی کنار می روند
باشگاه استقلال به هوادارانش اطمینان داد 
تیم  این  آبی  آسمان  از  تیر  ابرهای  بالاخره  که 
فرا خواهند  کنار خواهند رفت و روزهای خوب 
به  خطاب  استقلال  باشگاه  دلنوشته  رسید.در 
است:»  آمده  باشگاه  این  فوتبال  تیم  هواداران 
شک  بدون  استقلال  هواداران  شما  ناراحتی  از 
شما  مشکلات  رفع  ما  دغدغه  هستیم.  ناراحت 
اصلی  سرمایه  هواداران  که  چرا  است  هواداران 
و  هستند  استقلال  همچون  بزرگی  باشگاه 
شک  هستیم.  ها  استقلالی  تک  تک  شرمنده 
نکنید ابرهای تیره در گذرند و بالاخره از آسمان 
آبی کنار می روند و روزهای خوب استقلال نیز 
آن  و  استقلال  مخالفان  رسد.  می  راه  از  دوباره 
دوباره  ندارند،  تیم  تخریب  جز  هدفی  که  هایی 
افراد  از  برخی  تحریک  با  و  کار شدند  به  دست 
سودجو یا نا آگاه سعی در مخدوش کردن ارزش 
های این تیم دارند. آن ها بدانند هیچکس و هیچ 
تیم  ترین  آبی  عظمت  برابر  در  تواند  نمی  چیز 
دنیا بایستد و مانع قدرت استقلال شود. استقلال 
بیدی نیست که با این بادها بلرزد.بهتر است در 
این دوران به دور از حواشی همدل و هم قسم 
شویم تا با تمام توان برای موفقیت های تیم و 
باشگاه قدم برداریم. در پایان یک صحبت هم با 
این  که  ها  آن  داریم،  استقلال  واقعی  هواداران 
روزها بیشتر از هر وقت دیگری به همراهیشان 

نیاز داریم.

سمیعی انگار که هیچ وقت نیامده بود
سنت شکنی عجیب مدیرعامل مستعفی 

پرسپولیس
مدیران  برخی  معمولا  که  شرایطی  در 
و  متفاوت  روش های  به  حضورشان  ادامه  برای 
سمیعی  جعفر  می شوند،  متوسل  عجیبی  گاها 
نکرده  وسوسه اش  مدیریت  میز  داد  نشان 
مسعود  وزارت  دوران  که طی  حالی  در  و  است 
سلطانی فر قصد استعفا داشت و با مخالفت وزیر 
پیش  ساعاتی  دیگر  بار  مواجه شد، حالا  ورزش 
پرسپولیس  باشگاه  رسمی  سایت  با  مصاحبه ای 
پست  از  خداحافظی  نوعی  به  که  داد  انجام 

مدیریت باشگاه است و استعفای رسمی او بود.
گذشته  سال  ماه  آبان  اوایل  در  سمیعی 
به  رسول پناه  حضور  که  حواشی ای  از  پس 
عنوان مدیریت پرسپولیس و سپس عضو هیئت 
مدیره ایجاد کرده بود، سرانجام پس از چند ماه 
عنوان  به  پرسپولیس،  در  مدیریتی  بلاتکلیفی 
مدیر جدید باشگاه انتخاب شد و به عنوان یک 
ورزش  وزارت  حراست  از  که  ورزشی  غیر  فرد 
می آمد، توانست مدیریتی آرام و به دور از حاشیه 
پرسپولیس  توجه  مورد  و  خبرساز  باشگاه  در 
او  مدیریت  تحت  سرخپوشان  و  باشد  داشته 
که  لیگ  پیاپی  قهرمانی  پنجمین  به  که  بود 
بود  اخیر  آنها طی 5 سال  قهرمانی  سخت ترین 

نیز دست پیدا کردند.
دوران  طی  پرسپولیس  جدید  مدیرعامل 
مالی همیشگی که  با وجود مشکلات  حضورش 
دارد،  وجود  پرسولیس  و  استقلال  باشگاه   2 در 
با کادر فنی تنش آنچنانی نداشت و تمرکز خود 
بدهی های  و  اقتصادی  مشکلات  حل  روی  را 
سنگین پرسپولیس به بازیکنان و مربیان سابقش 
از  زیادی  انرژی  معمولا  که  موضوعی  گذاشت؛ 
مدیران دو باشگاه بزرگ پایتخت نشین می گیرد.
حالا اگر استعفای سمیعی را پایان کار او در 
پرسپولیس تلقی کنیم و او با اصرار وزیر جدید 
بازنگردد،  باشگاه  مدیریت  پست  به  دیگر  بار 
همانطور که خود این چهره در آخرین مصاحبه 
حضورش  دوران  در  کرده،  اشاره  آن  به  خود 
مدیریتی با راندمان کاری بالا داشت و خیلی هم 
علاقه  و  باشد  توجه  مرکز  در  تا  نمی کرد  سعی 
چندانی به خودنمایی و انجام مصاحبه های بیجا 
و بدهنگام نداشت. او با این روش احترام زیادی 
نیز نزد رسانه های مختلف برای خود خرید و حالا 
بعید به نظر می رسد رسانه  ای علیه فعالیت ها و 
منش او در دوران مدیریتش باشد. ضمن اینکه 
عامل  مدیران  برخی  برخلاف  او  بین  همین  در 
سابق پرسپولیس، رابطه بسیار خوبی را در میان 
به  و  ایجاد کرد  برای خود  پرسپولیس  هواداران 
همین دلایل هم هست که هم بازیکنان و مربیان 
از استعفای  این تیم  پرسپولیس و هم هواداران 
او  حضور  که  دارند  دوست  و  ناراحتند  سمیعی 

ادامه دار باشد.
هنگام  در  همچنان  نیز  تاریکی  نقاط  البته 
وجود  پرسپولیس  باشگاه  در  سمیعی  استعفای 
نقل  پنجره  شدن  بسته  مهم ترین شان  که  دارد 
و انتقالاتی تیم در یکماه آینده  به دلیل بدهی 
نزدیک به 800 هزار دلاری به کالدرون، خوآکین 
اینکه  دیگر  مورد  و  بود  خواهد  اوساگوآنا  و 
علی رغم اعلام باشگاه پرسپولیس مبنی بر تسویه 
میثاق  مصاحبه  داخلی،  طلبکاران  تمامی  با 
به  حداقل  موضوع  این  که  داد  نشان  معمارزاده 
ندارد. ضمن  طور کامل و صد در صدی صحت 
داشت  دیگر  تمام  نیمه  کار  یک  سمیعی  اینکه 
باشگاه  او برای تعیین ارزش  و آن هم قول های 
قوه  از  نفره ای  سه  هیئت  حضور  با  پرسپولیس 
اسپانسر  با  استاندارد  قرارداد  عقد  برای  قضائیه 
بود که این موضوع هم به سرانجام نرسید. علاوه 
آغاز  شرایطی  در  را  فصل  پرسپولیس  این ها  بر 
خواهد کرد که هیچ پیش پرداختی به بازیکنانش 

در آستانه شروع مسابقات نداشته است!
با این حال و در شرایطی که به نظر می رسد 
به  سمیعی  اصرار  شده،  منتشر  اخبار  برخلاف 
جدید  وزیر  تمایل  عدم  دلیل  به  شاید  استعفا 
طرح  قابل  سوال  این  باشد،  حضورش  ادامه  به 
با  که  ملاقاتی  در  چرا حمید سجادی  که  است 
مدیرعامل مستعفی سرخپوشان داشته، نتوانسته 
او را متقاعد به ادامه حضور حداقل برای یکی دو 
ماه  آینده کند تا تکلیف ابهاماتی که در خصوص 
ارزش  تعیین  و  خارجی  و  داخلی  بدهی های 
باشگاه پرسپولیس برای عقد قرارداد با اسپانسر 

دارد، از بین برود.
تایید  با  سمیعی  رفتن  که  صورتی  در 
به  وزیر قطعی شود، صدری  او توسط  استعفای 
باشگاه  سرپرستی  مدیره،  هیئت  رئیس  عنوان 
که  مدیره  هیئت  دیگر  عضو  سه  کنار  در  را 
مسجدی، علیپور و صیاد هستند، برعهده خواهد 
گرفت و باید دید تصمیم وزیر جدید برای سر و 
سامان بخشیدن به باشگاه پرسپولیس چه خواهد 
به عنوان جانشین سمیعی که  و چه کسی  بود 
خود  برای  دوران حضورش  در  زیادی  مقبولیت 

خرید، معرفی خواهد شد.

گل محمدی دنبال یک خارجی دیگر
انصراف پرسپولیس از خرید مهاجم سپاهان

فوتبال  تیم  گذشته  فصل  برزیلی  مهاجم 
سپاهان اصفهان جایی دیگر جایی در افکار فنی 

سرمربی پرسپولیس ندارد.
فوتبال  تیم  سرمربی  محمدی  گل  یحیی 
پرسپولیس با وجود جذب پنج بازیکن جدید در 
جذب  دنبال  همچنان  تابستانی  انتقالات  و  نقل 
مدیرعامل  سمیعی  جعفر  شد.  استنلی  کیروش 
از ماندن در  امتناع  از  مستعفی پرسپولیس قبل 
مهاجم  جذب  برای  اولیه  مذاکرات  جایگاه  این 
با  فصل گذشته سپاهان اصفهان را آغاز کرد اما 
توجه به قوانین فدراسیون فوتبال مبنی بر تضمین 
در  بدهی  نداشتن  و  خارجی ها  با  قرارداد  مالی 
دادگاه های بین المللی نتوانست با کیروش قرارداد 
ببندد. از این رو پرسپولیس نتوانست جای خالی 
یک بازیکن از لیست بزرگسالان خود را پر کند 
تا با نفرات قبلی به همراه خریدهای جدید خود 
نعمتی،  علی  دهقانی،  رضا  ابراهیمی،  علیرضا 
حامد پاکدل و رضا اسدی برای بازی با استقلال 

تاجیکستان آماده شود.

ان شاالله که بتوانیم پنجره نقل وانتقالاتی را باز کنیم

علوی: امیدواریم خبر خوبی به هواداران فولاد بدهیم
مورد  در  فولاد  تیم  مدیر  علوی  محمد  سید 
آخرین وضعیت  و  در کردان کرج  تیم  این  اردوی 
خوزستانی ها گفت: ما یک اردوی 8 روزه در کرج 
داریم. وضعیت فولاد نیز خوب است. خدا را شکر 
به همت هیئت مدیره و مدیرعامل محترم، خدا را 
قراردادشان  که  بازیکنانی  بیشتر  با  توانستیم  شکر 
این تلاش و همت  ما تمام شده، تمدید کنیم.  به 
شبانه روزی آقای گرشاسبی و اعضای هیئت مدیره 
این  به  توانستیم  و  بود که خیلی زحمت کشیدند 

هدف دست پیدا کنیم.

جوانان  بازیکنان،  با  تمدید  کنار  در  گفت:  او 
خیلی خوبی نیز داریم که از سال قبل با آنها قرارداد 
داشتیم و امسال دوباره به تیم اضافه شده اند. آقای 
عبدالله ویسی با کارنامه ای درخشان و خوبی وارد 
تیم شدند و با 3 قهرمانی در لیگ برتر و یک مورد 
در لیگ آزادگان که کارنامه بزرگی است و هدایت 

فولاد را برعهده گرفتند.
وی ادامه داد: جا دارد از جناب آقای آذری و آقای 
نکونام مدیرعامل و سرمربی گذشته تیم و همکارانشان 
تشکر کنم که سال گذشته کار بزرگی را انجام دادند. 

ان شالله امسال نیز آقای ویسی و همکارانشان به این 
هدف دست پیدا کنیم و کار بزرگی را انجام دهیم.

علوی درخصوص تأثیرات بسته بودن پنجره نقل 
و انتقالات فولاد روی آکادمی تیم و بازیکنانی که می 
توانستند در تیم بزرگسالان کار کنند، پاسخ داد: بسته 
بودن پنجره نقل و انتقالاتی قطعا به ضرر تیم است. این 
اتفاق سال گذشته رخ داد و امسال نیز دوباره همینطور 
شد. ان شالله که بتوانیم پنجره نقل و انتقالاتی را باز 
کنیم و این نوید را به هواداران عزیزمان می دهیم که 
تمام سعی و تلاشمان را از طریق مدیرعامل محترم و 

هیئت مدیره انجام می دهیم تا این اتفاق رخ بدهد و 
این خبر خوب را بشنویم.

مدیر تیم فولاد ادامه داد: ولی اگر هم پنجره 
تیم باز نشد، آن را به فال نیک می گیریم. بازیکنانی 
که به ما اضافه شده اند، یک شانس بزرگی به دست 
آورده اند تا خودشان را نشان دهند تا مانند حردانی 
ها و نجاریان ها و عارف آقاسی ها که به تیم ملی 
به  و  ثابت کنند  را  بتوانند خودشان  دعوت شدند، 
بودن  بسته  قضیه  که  شالله  ان  برسند.  حقشان 

پنجره نقل و انتقالاتی ضرری به تیم نرساند.
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